
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego
ul. Poxnańska 33

64-300 Nowy Tomyśl
tel. (0-61) 44 26 700

AO.BR.0022.105.2021

Protokół  Nr 105/2021
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  23 marca  2021  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej
Wilkoński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady Powiatu  -  Renata  Gruszka,
Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  Dyrektor  Zespołu  Szkół
nr I w Nowym  Tomyślu  -  Łukasz  Frański  oraz Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,
Sportu,  Kulturyi  Polityki  Społecznej-Jacek  Pieprzyk,  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi
załącznik  nr  I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecny  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin  Brambor  oraz członek  Zarządu
-  Edwin Pigla.

0 godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i
zapytał,  czy do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Z uwagi  na  obecność  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  1  w  Nowym  Tomyślu  i
Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej,  Starosta
przeszedł  w pierwszej  kolejności  do punktu  4c) - wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w
Nowym  Tomyślu  o wprowadzenie  zadania  pn. "Budowa  infrastruktury  lekkoatletycznej  na
terenie  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu"  do budżetu  Powiatu  na 2021  rok  oraz  zmianę

planu  finansowego  Szkoły.

Starosta  otworzył  dyskusję.

Dyrektor  Zespołu  Szkół  nr 1-  Łukasz  Frański  poinformował,  że wniosek  dotyczy
budowy  bieżni  o długości  120  m wzdłuż  ściany  przy  budynku  Dombudu.  Dyrektor  przedstawił

projekt  i kosztorys  bieżni.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -
Jacek  Pieprzyk  dodał,  że ogólnie  koszty  są wysokie,  ale liczyliśmy  na większe  dofinansowanie

niż 80.000,00  zł. Pan Pieprzyk  poinformował,  że obecna  bieżnia  ze względu  na stan  techniczny

nie jest  bezpieczna  dla uczniów.  Nowa  bieżnia  byłaby  dużym  wsparciem  dla młodzieży  w
dbaniu  o kondycję  i zdrowie  fizyczne.

Dyrektor  Zespołu  Szkół  nr 1-  Łukasz  Frański  poinformował,  że z nowo  wybudowanej

bieżni  korzystaliby  uczniowie  praktycznie  dwóch  szkół.

Starosta  stwierdził,  że Zarząd  nie kwestionuje  zasadności  wybudowania  nowej  bieżni,

ale koszty  są wysokie  i obecna  kwota  z kosztorysu  musiałaby  znaleźć  się  w budżecie.  Starosta
poprosił  panią  Skarbnik  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  stwierdziła,  że koszt  budowy  bieżni  jest  wysoki,  a dofinansowanie

stosunkowo  małe  do tej kwoty.  Zarząd  podejmie  decyzję  o umieszczeniu  tej pozycji  w
projekcie  budżetu,  a ostatecznie  decyzję  o finansowaniu  tego  zadania  podejmie  Rada.



Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  dodał,  że infrastruktura  sportowa  w tej  szkole  jest  z lat

70-tych  i przydałaby  się nowa.

Członkowie  Zarządu  oraz  obecny  na posiedzeniu  Dyrektor  i Przewodniczący

dyskutowali  na temat  możliwości  złożenia  wniosku  o dofinansowanie  za rok, jednakże

mogłoby  się zdarzyć  tak,  że za rok  nie byłoby  żadnego  dofinansowania.

Biorąc  pod uwagę  potrzeby  szkoły  oraz  zaangażowanie  Dyrektora  i Przewodniczącego

Komisji  w rozwój  szkoły,  Starosta  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr

1 w Nowym  Tomyślu  o wprowadzenie  zadania  pn. "Budowa  infrastruktury  lekkoatletycznej  na

terenie  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu"  do budżetu  Powiatu  na 2021  rok  oraz  zmianę

planu  finansowego  Szkoły  i zapytał,  kto z członków  Zarządu  jest za jego  pozytywnym

rozpatrzeniem  ?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

W ślad za ww.  wnioskiem,  Starosta  przeszedł  do punktu  4b) i poddał  pod głosowanie

wniosek  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  o zapewnienie  środków  finansowych  w kwocie

500.000,00  zł  na wykonanie  dokumentacji  projektowej  obejmującej  modernizację  i

przebudowę  obiektu  szpitalnego,  który  był  omawiany  na poprzednich  posiedzeniach  Zarządu.

Zarząd  jednogłośnie  negatywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  umów

dzierżawy  gruntu  pod  przydomowe  ogródki  w  Trzciance.

Starosta  omówił  ww.  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 320/GN/2021  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  umów  dzierżawy  gruntu  pod przydomowe  ogródki  w

Trzciance.

Ad.2.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu:

a)  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr I  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  -  Wychowawczego  w Zbąszyniu,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.
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Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032  i poinformowała,  że są one  pochodną  zmian  w budżecie.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

c) projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie

Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Podział  działki  nr 88 w celu  oddzielenia

części  zajętej  pod  drogę  gminną  od części  zajętej  pod  drogę  powiatową  w Piotrach"}

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie
Miedzichowo  (dot.  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa  drogi  w Piotrach")

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

e) udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Miedzichowo  (dot.  wsparcia  realizacji

zadania,  polegającego  na wykonaniu  zadań  związanych  z uruchomieniem,  promocją

i działalnością  Szlaku  Wikliny)

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

f)  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia  31.12.2022  r.
projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w

ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.
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Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

g)  projektu  apelu  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  przystąpienia

niepublicznych  zakładów  opieki  zdrowotnej  z terenu  gminy  Nowy  Tomyśl  do  procesu

szczepienia  mieszkańców  gminy  Nowy  Tomyśl

Starosta  przedstawił  projekt  apelu,  poinformował,  że ze strony  radnych  nie wpłynęły

żadne  uwagi  do  tego  projektu  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  apelu  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  apelu  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

h) informacji  z realizacji  zadań  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  2020  roku  oraz  aktualnej

sytuacji  na rynku  pracy  w Powiecie  Nowotomyskim

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  ww.  informacji?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  informacji  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  informację  jako  materiał  na XXVI sesję  Rady

Powiatu.

i)  analizy  stanu  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  na  terenie  powiatu

nowotomyskiego  od 1.01.2020  r. do 31.12.2021  r. przedłożonej  przez  Komendę

Powiatową  Policji,

j)  informacji  z działalności  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w

Nowym  Tomyślu  w  2020  roku,

k)  oceny  stanu  sanitarnego  i sytuacji  epidemiologicznej  Powiatu  Nowotomyskiego  za

2020  rok,

I)  sprawozdania  z realizacji  zadań  Inspekcji  Weterynaryjnej  na terenie  powiatu

nowotomyskiego  w  roku  2020,

m) sprawozdania  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  za rok  2020.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  ww.  informacji  i sprawozdań  otrzymanych  od służb

i inspekcji?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  informacji  i sprawozdań  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  informacje  i sprawozdania  jako  materiał  na XXVI

sesję  Rady  Powiatu.

Ad.3.  Zapoznanie  się z opiniami  Burmistrzów,  Wójtów  oraz  Izby  Aptekarskiej  do projektu

uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

Sekretarz  Powiatu  zapoznała  członków  Zarządu  z opiniami  otrzymanymi  od

Burmistrzów  i Wójtów  Gmin  z terenu  powiatu  nowotomyskiego  oraz z Wielkopolskiej

Okręgowej  Izby  Aptekarskiej.
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Ad.4.  Sprawy  bieżące:

a)  zapoznanie  się z pismem  Ambasadora  Rzeczypospolitej  Polskiej  na Ukrainie

Zarząd  zapoznał  się  z pismem  Ambasadora  Rzeczypospolitej  Polskiej  na Ukrainie

dotyczącym  przyznania  stadionowi  w Tarnopolu  imienia  Romana  Szuchewycza.  Zarząd

zapoznał  się  również  z informacją  Wydziału  Rozwoju  i Strategii  dotyczącą  współpracy  z

miastem  Tarnopol  na Ukrainie.

Zarząd  uznał,  że należy  uporządkować  sprawy  dotyczące  współpracy  nie tylko  z

miastem  Tarnopol,  ale również  z pozostałymi  miastami  i powiatami.  W związku  z tym,

Zarząd  zarekomendował,  aby  radni  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zapoznali  się  z

przebiegiem  współpracy  z poszczególnymi  miastami  i powiatami  i podjęli  decyzję,  co do

dalszej  współpracy.

b)  pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  z prośbą  o zapewnienie  środków

finansowych  w kwocie  500.000,00  zł na wykonanie  dokumentacji  projektowej

obejmującej  modernizację  i przebudowę  obiektu  szpitalnego  w  zakresie  podanym  w

piśmie

Punkt  zrealizowany  na wstępie.

c)  pismo  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  I  w  Nowym  Tomyślu  o wprowadzenie  zadania  pn.

"Budowa  infrastruktury  lekkoatletycznej  na terenie  Zespołu  Szkół  nr I w Nowym

Tomyślu"  do  budżetu  Powiatu  na 2021  rok  oraz  zmianę  planu  finansowego  Szkoły

Punkt  zrealizowany  na wstępie.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  nie zgłosił.  Po

wyczerpaniu  porządku  obrad  Starosta  o godzinie  14.40  zakończył  posiedzenie  Zarządu.

PRZEWODNICZĄ(,Y  ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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